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Грицаюк Володимир Іванович 

Спеціальність «Харчові технології», 

 Спеціалізація: «Виробництво хліба, кондитерських,  

макаронних виробів та харчоконцентратів» 

 

1. Які обставини спонукали чи мотивували 

Вас визначитися з обраним фахом та стати 

студентом коледжу? 

Було бажання вивчати харчові технології, 

бо вважаю, що ця професія завжди 

актуальна. 

2. Чим запам'ятався період навчання? Саме студентським життям. 

3. Кого з викладачів згадуєте? Усіх, адже кожен викладач у нас був дуже 

хороший, щирий та відкритий. Вміли гарно 

та доступно подавати матеріал та навчити. 

Мали підхід до кожного студента. 

4. Пригадуючи студентські роки, за чим 

шкодуєте??? 

Шкодую, що так швидко минули 

студентські роки. Вони були незабутні! 

5. Чи спілкуєтеся зі своїми 

одногрупниками? Вони працюють за 

фахом? 

Так, спілкуємось. Іноді влаштовуємо 

зустрічі. Багато працюють за фахом. 

6. Які навички і компетентності Ви здобули 

під час навчання у коледжі? 

Кожен предмет дав свої знання. 

7. Зважаючи на Ваш практичний досвід, як 

Ви важаєте, які предмети потребували 

більш детального вивчення? 

Іноземні мови. 

8. Які дисципліни та напрямки роботи 

коледжу мали ключовий вплив у Вашій 

професійній діяльності?? 

Фахові дисципліни, адже це можливість 

удосконалити професійні навички. 

9. Де ви зараз працюєте? Які ваші Су-шеф піцерії  «Самогонна ресторація», 



 

 

обов'язки? старший зміни «Служби доставки». 

10. Вам подобається робота?? Так, оскільки люблю працювати з людьми, 

керувати виробництвом. 

11. Ваша робота передбачає спілкування з 

людьми, в окремих із них - непрості життєві 

обставини? 

Так, звичайно. Часто співробітники 

потребують поради та підтримки. 

12. Що вам допомагає знайти спільну мову 

із ними? 

Вічливість та спокій. Коли людині даєш 

мудру пораду, вона стає спокійнішою. 

13. Що вам допомагає у роботі?У чому 

черпаєте сили натхнення? Чи маєте час на 

відпочинок? 

Бажання працювати, хороший колектив та 

компетентний керівник. Звичайно, є час на 

відпочинок, який завжди проводжу активно. 

14. Дайте поради студентам коледжу та 

абутерієнтам: як правильно планувати свій 

час,ставити мету, визначати пріоритети? 

Кожному потрібно зрозуміти, що навчання - 

це не лише здобуття професії, це і 

саморозвиток. Чим більше ти навчаєшся, то 

більше отримуєш досвід, який потрібен у 

професії та дорослому житті. 

15. Які ваші побажання Alma-mater? Бажаю коледжу процвітання, а викладачам - 

натхнення та вдячності від студентів. 


